

AFRICAN UNION

الاتحاد الأفريقي



UNION AFRICAINE

UNIÃO AFRICANA

MISSION PERMANENTE A BRUXELLES

Avenue Gustave Demey, 72-74 1160 Bruxelles (Belgique) Tel: (322) 346.97.47/48 Fax: (322) 346.97.28
Email: africanunion@skynet.be Website : www.au.int

UA.BRU/GR.AFR/PR/CUA/0017.13

The African Union Permanent Mission in Brussels presents its compliments to all the Embassies of the African Union Member States in Brussels and has the honor to inform the latter that the Chairperson of the African Union Commission, H.E Dr. Dlamini Zuma, will undertake a work visit to Brussels on Wednesday, 20 February 2013, and that she expressed her wish to convene a meeting with the Group of African Ambassadors in Brussels to be held **on the same date from 11.00 am to 11.50 am. at the ACP House.**

Due to the busy schedule of the Chairperson of the African Union Commission on the occasion of this visit, and bearing in mind the importance of the planned meeting with the African Group, the Permanent Mission is kindly requesting Their Excellencies the African Ambassadors, members of the African Group to make their arrangements at their convenience, so as to be present at the Conference Room (C), of the ACP House at 10.45 to welcome the Chairperson.

The African Union Permanent Mission in Brussels avails itself of this opportunity to renew to all the Embassies of the African Union Member States in Brussels the assurances of its highest consideration.



Brussels, 14 February, 2012

**TO ALL THE EMBASSIES
OF THE AFRICAN UNION MEMBER STATES
IN BRUSSELS**

AFRICAN UNION

الاتحاد الأفريقي



UNION AFRICAINE

UNIÃO AFRICANA

MISSION PERMANENTE A BRUXELLES

Avenue Gustave Demey, 72-74 1160 Bruxelles (Belgique) Tel: (322) 346.97.47/48 Fax: (322) 346.97.28
Email: africanunion@skynet.be Website : www.au.int

UA.BRU/GR.AFR/PR/CUA/0017.13

La Mission permanente de l'Union africaine à Bruxelles présente ses compliments à toutes les Ambassades des Etats membres de l'Union africaine à Bruxelles et a l'honneur de les informer que **la Présidente de la Commission de l'Union africaine, S.E Dr. Dlamini Zuma**, prévoit d'effectuer une visite de travail à Bruxelles **le mercredi 20 février 2013**, et qu'elle a émis le souhait de rencontrer le Groupe africain des Ambassadeurs à cette date **de 11h à 11h50 à la Maison ACP.**

Compte tenu de l'agenda particulièrement chargé de la Présidente de la Commission de l'Union africaine à l'occasion de cette visite de travail, et eu égard à l'importance que revêt cette réunion avec le Groupe africain, **la Mission permanente de l'Union africaine saurait gré à Leurs Excellences les Ambassadeurs, membres du Groupe africain, de bien vouloir prendre leurs dispositions pour être présent à la salle (C) de la Maison ACP à 10h45 afin d'accueillir la Présidente,**

La Mission permanente de l'Union africaine à Bruxelles saisit cette occasion pour renouveler à toutes les Ambassades des Etats membres de l'Union africaine à Bruxelles, l'assurance de sa très haute considération.

Bruxelles 14 février 2013.



**A TOUTES LES AMBASSADES
DES ETATS MEMBRES DE L'UNION AFRICAINE
A BRUXELLES**

AFRICAN UNION UNION AFRICAINE

African Union Common Repository

<http://archives.au.int>

Specialized Technical and representational Agencies

Permanent Mission of the African Union in Brussels

2013-02-14

**Chairperson of the African Union
Commission, H.E. Dr. Dlamini-Zuma
will undertake a work visit to Brussels
on Wednesday, 20 February 2013**

Permanent Mission of the African Union

<http://archives.au.int/handle/123456789/5514>

Downloaded from African Union Common Repository